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Tisztelt Küldöttgyűlés! 
 
Az alábbiakban olvashatjátok pályázatom a Matematika Szakterületi Koordinátori posztra. 
 
Magamról:  
Árendás Ákos Tuzson vagyok, alkalmazott matematikus hallgató. A 2006/2007-es tanévben 
kezdtem meg pályafutásomat az ELTE Matematika BSc szakán, jelenleg a hatodik félévemet 
fejeztem be. Harmadik éve vagyok a Matematika Szakterületi Csoport aktív tagja és igaz, idén 
vagyok először megválasztott képviselő, tevékenységem mindig is „HÖK-közeli” volt. Eddigi 
pályafutásom során, foglalkoztam többek között szakterületi, kari és több kari rendezvények 
szervezésével, külügyes bulikkal, Matekos GT-ben való szervezéssel; szerkesztője vagyok az 
alkalmazott matematikusok hallgatói honlapjának és idén másodjára mentorkodom.  
 
Célok, tervek, elképzelések: 
Legfőbb céljaim matematika szakterületi koordinátorként röviden összefoglalva: 
Egy erős, aktív szakterület koordinálása, melyben mind a régi, mind a leendő új tagok 
egyaránt kiveszik a részüket a munkákban és a legfontosabb teendőkben, melyek (nem 
fontossági sorrendben):  
 

• hallgatók felelős érdekképviselete 
• hallgatók pontos és folyamatos tájékoztatása 
• állandó programjaink megtartása, fejlesztése, illetve újak integrálása a SZACS 

tevékenységi körébe 
• folyamatos kapcsolattartás és jó viszony ápolása egyéb szakmai szervezetekkel 

 
Az érdekképviselet véleményem szerint az egyik alapköve egy szakmai csoportnak, ezért 
elengedhetetlen a folyamatos HÖK Választmányon, Intézeti Tanácson és Kari Tanácson való 
konstruktív részvétel (személyi kérdésekre most nem térnék ki), amelyek fontosak az oktatók 
felőli elismertség miatt is. Jelenleg (köszönhetően az eddigi, tisztelt koordinátoroknak) jó 
viszonyt ápol a szakterület a felelős oktatókkal, ezek közül is kiemelném Faragó István 
intézeti igazgatóhelyettessel fent tartott jó kapcsolatot.  
 
A fontosságát és miértjét nem ecsetelgetném a folyamatos tájékoztatásnak, azonban a 
hogyanját igen. Szeretném, ha minden szakiránynak lenne egy felelőse (esetleg matematikus 
és alkmat egyben), akinek munkája többrétű: mély ismeretek a szakirányával kapcsolatban 
főleg tanulmányi kérdésekben, igényes inkább szakmai jellegű szakirányos hallgatói 
honlap létrehozása a megfelelő és frissülő információkkal (lásd példaként az alkmatosok 
honlapját – http://alkmat.extra.hu). 
Fontos ezek megfelelő hirdetése, hogy a hallgatók rendszeresen látogassák és beleépüljön az 
egyetemi létükbe. Ezen kívül fontosnak tartanám egy olyan személy kinevezését a SZACS-on 



belül, aki kifejezetten a külföldi tanulmányok, ösztöndíjak matekos érdekeltségeivel 
foglalkozna. 
 
Az állandó programjaink száma nem csekély, melyek közül némelyik nagyobb 
hagyományokkal rendelkezik, és stabilabb alapokon nyugszik, némelyik pedig újabb 
kezdeményezés, amit még be kell járatni, de semmiféleképpen sem szabad elkallódni hagyni. 
A Matekos Teadélután, a MASZAT, a Matekos Kultúr Teaest, a Drámakör 
rendszerességére és széles körben való hirdetésére nagy hangsúlyt fektetnék. A SZACS 
honlapja ebben az évben újult meg, fontosnak tartom ennek további fejlesztését és matekos 
berkeken belül nagy volumenű hirdetését is. 
Szeretném, ha az egyik legütősebb és leghíresebb erényünk nem veszne el: „a matekosok 
hatalmasakat buliznak” címszó alatt ezután is nagy hangsúlyt fektetnék a matekos bulikra, 
melyek között a szimplán matekosnak meghirdetett bulikon kívül lennének matekos-x 
szakterületi bulik is. 
 
A kapcsolattartást fontosnak tartom mind a HÖK felé, mind a nagyobb szakmai szervezetek 
felé, így az OMAHA, MAFIHE, EBiHal, KKLUB, Mentorrendszer felé. Nagyon sokan, akik 
a SZACS-ban munkálkodnak, kedvet kapnak a mentorkodáshoz és ott pedig kedvet kapnak a 
HÖK-höz, így egy lelkes SZACS tag értékes utánpótlás lehet. Az OMAHA (Országos 
Matematikus Hallgatók Egyesülete) - mely egy nem régiben alakult szakmai szervezet - 
munkáját nagyban segíteném mind hirdetési, tagtoborzási és szervezési területeken. Mivel 
tevékenysége és céljai sok területen összefonódik a SZACS-csal (pl. külügy, iskolalátogatás, 
szakmai előadások, versenyek), ezért kiemelt fontosságúnak tartom a kölcsönös 
együttműködést, folyamatos kapcsolattartást. 
A Mentorrendszer és azon belül főleg matekos mentorok segítségére nagymértékben 
számítanék a SZACS tevékenységeiben, mert egyrészt ők a közvetlen kapcsolattartók a 
gólyák felé és új aktív tagok bevonása a csoportba nélkülözhetetlen a nagyobb célok elérése 
érdekében, másrészt munkájuk már elismert a mentorsággal, így a SZACS-ban szeretném, ha 
az aktív magban benne lennének. 
 
 
Rövid és hosszú távú tervek: 
A nyár folyamán, mint Matematika Szakterületi koordinátor egyik legfontosabb 
feladatomnak tartanám a mentorok és a szakterület egyéb tagjainak aktivizálását.  
A SZACS számára két nagyon fontos feladata van a nyár folyamán: Matekos GT szervezése, 
illetve az év eleji Gólyanapok megtervezése a matekos hallgatók számára. A Gólyanapok 
megtervezésénél nem húznám keresztbe a Mentorrendszer által szervezett  programokat, a 
kialakításnál figyelembe venném az általuk betervezett menetet, de a szak specifikus 
eseményeket mindenféleképpen bele illeszteném a matekos programba (teadélután, 
kocsmatúra).  
Ennek érdekében még gólyatábor előtt, augusztus elején tartanék egy SZACS ülést, melyben 
a fő téma az említett feladatok megtervezése, szervezése mellett a csapatépítés játszaná a 
másik főszerepet. Egy ilyen alkalom képes kialakítani egy aktív magot, ami az egész év során 
hatékonyan, dinamikusan és egymást segítve tudja végezni a munkáját. 
 
Úgy látom, hogy a hallgatók között sokan nem tudják, hogy mi az a SZACS, mivel 
foglalatoskodik, így célom egy még nagyobb presztízsű nagy létszámú, erős és aktív 
szakterületi csoport koordinálása.  
 



A szakterületi csoport munkáján túl fontosnak tartom magának a matematikának és azon belül 
természetesen az ELTE matek szakjának a népszerűsítését. Ezt egyrészt az Educatio-n, ill. a 
TTK által szervezett nyílt napon valósítanám meg, másrészről megpróbálnám megvalósítani 
egy régebbi kezdeményezést, a gimis projektet. Ennek keretében a szakterület tagjai (bárki, 
aki kedvet érez hozzá) meglátogatnak gimnáziumokat, ahol középiskolások számára is 
érdekes matematikai érdekességekről és az ELTE matek szakjáról tartanának előadást. 
 
 
A koordinátori poszt nagy felelősséggel, sok munkával és odaadással jár. Úgy gondolom, 
hogy képes lennék megbirkózni a feladattal, a magam elé tárt célokat meg tudnám valósítani 
és az esetlegesen később felbukkanó problémákat meg tudnám oldani. 
 
 
Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom. Esetleges kérdéseidet vagy észrevételeidet 
személyesen vagy az arendas@ttkhok.elte.hu címre várom.  
 
 
Tisztelettel: 
Árendás Ákos Tuzson  
ELTE TTK HÖK 
Matematika Szakterület  
 Budapest, 2009. június 29. 
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